

Public Notice for Reading in its Entirety

**BY-LAW NO. 122
A BY-LAW DESIGNATING STREETS
ACCESSIBLE TO ALL-TERRAIN VEHICLES**

Under Sections 15(3) of the *Local Governance Act*, public notice is hereby given that the Council of the City of Miramichi proposes to enact By-Law No. 122 a by-law designating streets accessible to all-terrain vehicles.

The subject matter of this by-law is as follows:

- SECTION 1 – DEFINITIONS
- SECTION 2 – GENERAL PROVISIONS
- SECTION 7 – OFFENCE
- SECTION 8 – ADMINISTRATIVE PENALTY
- SECTION 9 – ENFORCEMENT
- SECTION 10 – SEVERABILITY

The proposed By-Law No. 122 may be examined by any interested person on any day, Monday to Friday, between the hours of 8:30 a.m. and 4:30 p.m., at the City Clerk's Office, 141 Henry Street, Miramichi, NB.

Rhonda Ripley
City Clerk

Avis public de lecture en entier

**ARRÊTÉ N° 122
ARRÊTÉ DÉSIGNANT DES RUES ACCESSIBLES
AUX VÉHICULES TOUT-TERRAIN**

En vertu des articles 12(1)(b) et 11.1 de la *Loi sur la gouvernance locale*, avis est par les présentes donné au public que le Conseil municipal de la Ville de Miramichi propose d'adopter l'Arrêté n° 122, un arrêté désignant des rues accessibles aux véhicules tout-terrain.

L'arrêté aborde ce qui suit :

- ARTICLE 1 – DÉFINITIONS
- ARTICLE 2 – DISPOSITIONS GÉNÉRALES
- ARTICLE 7 – INFRACTION
- ARTICLE 8 – PÉNALITÉ ADMINISTRATIVE
- ARTICLE 9 – APPLICATION
- ARTICLE 10 – DIVISIBILITÉ

Toute personne intéressée peut examiner l'arrêté proposé n° 122 en se rendant au bureau de la secrétaire municipale situé au 141, rue Henry à Miramichi, au N.-B., du lundi au vendredi entre 8 h 30 et 16 h 30.

Rhonda Ripley
secrétaire municipale